

**RUM**  
GROUP

شركة مجموعة رم للنقل والإستثمار السياحي م.ع.م  
Rum Group for Transportation & Tourism Investment P.S.C.

للإستثمار

\* بورصة عمان  
\* السند سوان

٧/٤٣

التاريخ : 2017/07/20

الرقم : MA5/م/1/3/10/323

السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين ،،،

تحية طيبة وبعد ،،،

بناءً على تعليمات الإفصاح الصادرة عن هيئتك الموقرة يرجى التكرم بالتكرم بأن مجلس إدارة الشركة بجلسته المنعقدة بتاريخ 20 / 07 / 2017 قد اصدر القرارات التالية :

أولاً : الموافقة على مسودة البيانات المالية الموحدة المرحلية وتقرير مراقبي الحسابات للفترة

المالية المنتهية في 30 حزيران 2017 ، حيث حققت الشركة ارباحاً من خلال الدخل الشامل

الآخر بقيمة ( 5,603,907 ) دينار ( خمسة مليون وستمائة وثلاثة الاف وتسعمائة وسبعة

دنانير ) .

واقبلوا فانق الاحترام ،،،

رئيس مجلس الإدارة  
رياض الخشمان

**RUM**  
GROUP

هيئة الأوراق المالية  
الدائرة الإدارية / الدمام  
٢٠٣ ستون ٢٠١٢  
الرقم التسلسل ..... ٢٠٩٤٩  
الجهة المختصة ..... ١/١٢/٢٠١٧

**RUM**  
GROUP

شركة مجموعة رم للنقل والإستثمار السياحي م.ع.م  
Rum Group for Transportation & Tourism Investment P.S.C.

Date: 20/7/2017

NO: 324 /10/3/1/rum/MAS

To: Jordan Securities Commission

Dear Sirs / Securities Commission

According to your disclosure procedures for your delicate institute, please be informed that the company's Board of Members has issued the following decision in its session that was held at 20/7/2017:-

First: Approval of the draft of the interim consolidated financial statements and the independent auditor report at the financial period of 30<sup>th</sup> of June 2017 Where the company's profit through the others comprehensive income of 5,603,907 JOD (Five million six hundred and three thousand, nine hundred and seven dinars).

Kindly accept our highly appreciation and respect.

Chairman Of the Board  
Riad Al Khashman

**RUM**  
GROUP

